

BLACK BELT

KATA SPECIAL

Passing on the 4 top rollovers advances the lights of KATA special on the left. Launching the ball in the KATA channel when lit awards the programmed special.

REVOLVING 7 DAN TARGETS

Hitting all 7 DAN targets in the center of the game lights the orange special and automatically moves the revolving target to the center.

ORANGE SPECIAL

Hitting the DAN targets when orange special is lit awards programmed special.

BLACK BELT TARGETS

Hitting a B-L-A-C-K or B-E-L-T targets advances red special (IPPON).

RED IPPON SPECIAL

Hitting either target when RED IPPON is lit awards programmed special.

YOKO GERI

Launching the ball in the right channel advances the Yoko Geri lights. When all the lights are lit BONUS MULTIPLIER is advanced.

BLACK BELT

KATA SPECIAL

Röllt die Kugel über die überrollkontakte (K-A-T-A), leuchten die "Special KATA"-Lampen links oben auf. Röllt die Kugel über den "KATA Special"-tunnel wenn die Lampe an ist, erhält man die programmierte Punktzahl.

DREHBARE "7 DAN"-TARGETS

Werden die "7 DAN"-targets in der Mitte des Spielfeldes getroffen, leuchtet die "Orange Special" Lampe auf, die sich solange dreht, bis sich automatisch in der Mitte des Spielfeldes befindet.

ORANGE SPECIAL

Wird der Target getroffen, Während die Lampe an ist, erhält man die programmierte Punktzahl.

"BLACK BELT" VERSENKBARE TARGETS

Werden die B-L-A-C-K oder B-E-L-T Target gruppen getroffen, gehen die Lampen "Red Special" an (IPPON).

IPPON RED SPECIAL

Wird ein der beiden Targets getroffen, während die Lampe an ist, erhält man der programmierten gewinn.

YOKO GERI

Röllt die Kugel durch den rechten oberen Tunnel, leuchten die drei Lampen nacheinander auf. Gehen allen Lampen an, leuchtet die Lampen des "BONUS MULTIPLIER" an.

UNTERE "A-B-C TUNNELS"

Röllt die Kugel durch die unteren A-B-C TUNNELS, erhält man die programmierte Punktzahl auf die Ausgangstunnel.

Font used: Helvetica.

Cards status:

Instruction card English needed to verify.

Instruction card French needed.

Instruction card German confirmed.

Instruction card Italian needed.

Score and Balls-Per-Game cards are available in a separate file called Zaccaria_score_cards.zip.

If you have any other information about these cards, please send a readable picture or scan to me.

Enjoy and have fun,

Peter

www.inkochnito.nl

If you like my work, please send me a donation via PayPal.